



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

# communiqué

No: 85  
No.:

DIFFUSION: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
RELEASE: FOR IMMEDIATE RELEASE

LE 1ER OCTOBRE 1980  
OCTOBER 1ST, 1980

VISITE AU CANADA DU MINISTRE BELGE DE  
LA COMMUNAUTÉ FRANÇAISE, MICHEL HANSENNE

Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, annonce la venue au Canada, dans le cadre d'une visite de travail, du ministre belge de la Communauté française, M. Michel Hansenne. Monsieur Hansenne, qui sera au Canada du 2 au 8 octobre, aura notamment des entretiens avec l'honorable Pierre De Bané sur les questions liées à la francophonie et avec l'honorable Monique Bégin sur la sécurité sociale. À Québec, il rencontrera M. Claude Morin et d'autres ministres du gouvernement du Québec.

\* \* \*

VISIT TO CANADA OF THE BELGIAN MINISTER  
OF THE FRENCH COMMUNITY, MICHEL HANSENNE

The Secretary of State for External Affairs, Dr. Mark MacGuigan, announces the working visit to Canada, October 2 to 8th, of the Belgian Minister of the French Community, Mr. Michel Hansenne. The Belgian Minister will hold discussions notably with the Honourable Pierre De Bané with regard to francophone countries cooperation, and with the Honourable Monique Bégin on social security issues. Mr. Hansenne will also have talks with Mr. Claude Morin and other Quebec Ministers.